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Protokół nr XXV/2020
Sesji Rady Miejskiej w Łomiankach

z dnia 30 czerwca 2020 roku

Obrady XXVSesji Rady Miejskiej w Łomiankach rozpoczęto 30 czerwca 2020 roku o godz.
16:00, w auli widowiskowej Integracyjnego Centrum Dydaktyczno-Sportowego przy
ul. Staszica 2 w Łomiankach.
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej (RM) Maria Pszczółkowska otworzył XXV Sesję
Rady Miejskiej w Łomiankach, przywitała zgromadzonych na sali, poinformowała, że sesja
jest nagrywana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz jest transmitowana
w Internecie. Dodała, że pełna treść klauzuli informacyjnej umieszczona jest na drzwiach
wejściowych doauli.
Radna Joanna Zabłocka-Łudzeń poinformowała o śmierci Pana Andrzeja Górskiego
wieloletniego przyjaciela Łomianek z siostrzanego miasta z Francji i porosiła o uczczenie
minutą ciszy.

|

W posiedzeniu wzięło udział 20 radnych.

Obecni:

1. Cezary Astrau
2. Piotr Bartoszewski
3. Grzegorz Bryk
4. Magdalena Cłapińska
S—emesz-Habrowski
6. Tomasz H. Dąbrowski
7. Marcin Etienne
8. Agnieszka Gawron-Smater
9. Mateusz Krogulec
10. Grzegorz Lenard
11. Michał Naftyński
12. Mariola Niecikowska
13. Maria Pszczółkowska
14. Adam Salwowski
15. Jerzy Serzysko
16. Janusz Skonieczny
17. Krzysztof Wawer
18. Maciej Wroniewski
19. Joanna Zabłocka-Łudzeń
20. Maria Zalewska
21. Agnieszka Zdunek

I Otwarcie obrad.

Wiceprzewodnicząca Maria Pszczółkowska odczytała proponowany porządek obrad:



II. Podjęcie uchwał w sprawie:
1. emisji obligacji komunalnych Gminy Łomianki,

2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata

2020-2030,
3. zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2020,
4. przyjęcia zasobów pomocyspołecznej Gminy Łomiankiza 2019 rok.

III. Zamknięcie obrad sesji.

Wiceprzewodnicząca Maria Pszczółkowska poinformowała, że w dniu 26 czerwca do Biura
Rady Urzędu Miejskiego w Łomiankach wpłynął wniosek sześciu radnych o zwołanie sesji
nadzwyczajnej z porządkiem obrad o podjęcie uchwały w sprawie wyboru przewodniczącego
Rady Miejskiej w Łomiankach. Wiceprzewodnicząca (RM) dodała, że dodatkowo wnosi o
wprowadzenie punktu dotyczącego ślubowania radnego Rady Miejskiej Macieja
Wroniewskiego oraz w związku z rezygnacją radnego Grzegorza Bryka z pracy w Komisji
Społecznej wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/2018 Rady
Miejskiej w Łomiankach z dnia 28 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia liczebności,
składu osobowego oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Społecznej Rady Miejskiej
w Łomiankach zmienionej Uchwałą Nr V/39/2019 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 24
stycznia 2019 roku oraz Uchwałą Nr XVI/126/2019 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 26
września 2019 roku.
Wiceprzewodnicząca poinformowała, że w dniu 12 maja radny Grzegorz Bryk złożył
oświadczenie o rezygnacji z pracy w Komisji Społecznej, dodała, że zgodnie z $ 27 ust. 8

Regulaminu pracy Rady stanowiącego załącznik do Statutu Gminy Łomianki wskazuje, że w
przypadku złożenia rezygnacji z członkowstwa w komisji rada podejmuję uchwałę o
przyjęciu rezygnacji zwykłą większością głosów.

Radny Janusz Skonieczny złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad
stanowiska w sprawie interpretacji planów miejscowych w zakresie wielkości działek
budowlanych w stosunku do liczby budynków.

RadnyPiotr Bartoszewski poinformował, że w ostatnim czasie zmarł wieloletni Komendant
Straży Miejskiej Zbigniew Gryziak i poprosił o uczczenie minutą ciszy.
Dodał, że może trzeba się zastanowić nad likwidacja Straży Miejskiej w Łomiankach, gdyż
działa na niekorzyść mieszkańców blokując im wejście na posiedzenie sesji.

Uczczenie minutą ciszy pamięć Komendanta Straży Miejskiej Zbigniewa Gryziaka.

Radna Agnieszka Zdunek złożyła wniosek formalny o zamianę kolejności w głosowaniu
punktów: najpierw podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy
Łomianki na rok 2019, później w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Łomianki,
dalej w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2020-
2030.
Radna Prawny Artur Olszewski wyjaśnił, że w projekcie uchwały dotyczącej budżetu oraz
WPF zawarte są już obligację więc zamiana kolejności głosowania jest nieracjonalna.



Wiceprzewodnicząca (RM) Maria Pszczółkowska, poinformowała, że wniosek w sprawie
złożenia ślubowania radnego Macieja Wroniewskiego nie będzie głosowany, ponieważ w tej
sprawie jest postanowienie Komisarza Wyborczego.

Radny Michał Naftyński złożył wniosek formalny o zdjęcie z porządku obrad punktu
dotyczącego projektu uchwały o emisji obligacji komunalnych Gminy Łomianki.

Radny Grzegorz Bryk, zwrócił uwagę, że powinno być więcej mieszkańców wpuszczonych
na obradysesji, ponieważ zostały jeszcze miejsca.

Wiceprzewodnicząca odczytała postanowienie Komisarza Wyborczego w Warszawie z dnia
8 maja 2020 r. w sprawie obsadzenia mandatu radnego Rady Miejskiej w Łomiankach
(zał. nr 1) oraz omówiła zasady ślubowania.

Odbyło się ślubowanie. Pan Maciej Wroniewskizostał radnym Rady Miejskiej w
Łomiankach w kadencji w latach 2018-2023.

Uczczono minutą ciszy pamięć zmarłego radnego Andrzeja Grafa.

Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego
Rady Miejskiej w Łomiankach.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Magdalena Cłapińska, Tomasz H. Dąbrowski, Marcin
Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Michał Naftyński,
Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof
Wawer, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
PRZECIW (2)
Grzegorz Bryk, Adam Salwowski
NIEOBECNI(1)
Tomasz Dąbrowski

Wniosekzostał przyjęty.

Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr II/4/2018
Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 28 listopada 2018 roku w sprawie ustalenia liczebności,
składu osobowego oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Społecznej Rady Miejskiej w
Łomiankach zmienionej Uchwałą Nr V/39/2019 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 24
stycznia 2019 roku oraz Uchwałą Nr XVI/126/2019 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 26
września 2019 roku.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW:3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:I



Wyniki imienne:
ZA(16)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz H.

Dąbrowski, Marcin Etienne, Grzegorz Lenard, Michał Naftyński, Mariola Niecikowska,
Maria Pszczółkowska, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski, Joanna
Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
PRZECIW (3)
Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Adam Salwowski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Jerzy Serzysko
NIEOBECNI(1)
Tomasz Dąbrowski

Wniosek zostałprzyjęty.

Wiceprzewodnicząca Maria Pszczółkowska zwróciła się do Pani Burmistrz z zapytaniem
czy wyraża zgodę na rozszerzenie porządku obrad o podjęcie stanowiska zgłoszonego przez
radnego Janusza Skoniecznego.
Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska — Piotrak wyraziła zgodę.

Głosowano wniosek w sprawie:
wprowadzenia do porządku obrad projektu stanowiska w sprawie interpretacji planów
miejscowych w zakresie wielkości działek budowlanychw stosunku do liczby budynków,
zgłoszony przez radnego Janusza Skoniecznego.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA(19)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Magdalena Cłapińska, Tomasz H. Dąbrowski, Marcin
Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Michał Naftyński,
Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Adam Salwowski, Jerzy Serzysko, Janusz
Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria
Zalewska, Agnieszka Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Bryk
NIEOBECNI(1)
Tomasz Dąbrowski

Wniosek zostałprzyjęty.

Wiceprzewodnicząca Maria Pszczółkowska zwróciła się do Pani Burmistrz z zapytaniem
czy wyraża zgodę nad głosowaniem zdjecia z porządku obrad punktu dotyczącego projektu
uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Łomianki.

Burmistrz Łomianek Małgorzata Żebrowska— Piotrak nie wyraziła zgody.



II. Podjęcie uchwał w sprawie:
l. wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach.

Wiceprzewodnicząca Maria Pszczółkowska poinformowała, że wybór Przewodniczącego
rady następuje bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej połowy
ustawowego składu Rady w głosowaniu tajnym i poprosiła o zgłaszanie kandydatów na
przewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach.
Zgłoszono dwóch kandydatów:
radnego Michała Naftyńskiego i radną Marię Pszczółkowską. Oboje kandydatów wyraziło
zgodę. Następnie zgłoszono radnych, którzy wezmą udział w Komisji Skrutacyjnej:
Magdalena Cłapińska wyraziła zgodę na bycie członkiem Komisji Skrutacyjnej, zgłoszony
rady Cezary Astra wyraził zgodę na bycie członkiem Komisji Skrutacyjnej, zgłoszony rady
Grzegorz Bryk nie wyraził zgody na bycie członkiem Komisji Skrutacyjnej, zgłoszona radna
Joanna Zabłocka-Łudzień nie wyraziła zgody na bycie członkiem Komisji Skrutacyjnej,
zgłoszony radny Grzegorz Lenard wyraził zgodę na bycie członkiem Komisji Skrutacyjnej.

Wiceprzewodnicząca Maria Pszczółkowska ogłosiła 5 minut przerwy celem ukonstytuowania
się Komisji Skrutacyjnej i przygotowaniu kart do głosowania.

Na obrady sesji Rady Miejskiej przybył radny Tomasz Dąbrowski.

Po przerwie Wiceprzewodnicząca Maria Pszczółkowska wznowiła obrady sesji.
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Cłapińska odczytała zasady ważności
głosowania oraz Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. Radny
Grzegorz Bryk poprosił o wydanie Jeszcze jednej karty do głosowania, oświadczając, że się
pomylił. Poprzednią kartę zwrócił. Zwrócona karta została zniszczona i wydana nowa,czysta
karta. Po przeprowadzeniu głosowania Wiceprzewodnicząca Maria Pszczółkowska ogłosiła
15 minutową przerwę.
Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Magdalena Cłapińska odczytała co
następuję: liczba radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania: 21, na
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach zgłoszono kandydatury radnych Michała
Naftyńskiego oraz radnej Marii Pszczółkowskiej, minimalna liczba głosów do dokonania
ważnego wyboru Przewodniczącego rady wynosi 11, liczba radnych, którym wydanokarty do
głosowania 21, liczba kary wyjętych z urny 21, 0 kart nieważnych, 1 głos nieważny, 20
głosów ważnych, liczba głosów ważnie oddanych na poszczególnych kandydatów: Michał
Naftyński 8, Maria Pszczółkowska 12.
Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej oświadczyła, że Przewodniczącą Rady Miejskiej w
Łomiankach została Pani Maria Pszczółkowska.

Przewodnicząca (RM) Maria Pszczółkowska przeczytała projekt uchwały w sprawie
wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej w Łomiankach oraz podziękowała za oddanie
głosów.

2. zmiany Uchwały Nr II/4/2018 Rady Miejskiej w Łomiankachz dnia 28 listopada 2018 roku
w sprawie ustalenia liczebności, składu osobowego oraz wyboru Przewodniczącego Komisji
Społecznej Rady Miejskiej w Łomiankach zmienionej Uchwałą Nr V/39/2019 Rady Miejskiej
w Łomiankach z dnia 24 stycznia 2019 roku oraz Uchwałą Nr XVI/126/2019 Rady Miejskiej



w Łomiankach z dnia 26 września 2019 roku,

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Etienne krótko przedstawił dotychczasową pracę
Komisji Społecznej, odczytał pismo radnego Grzegorza Brykao rezygnacji z członkostwa z
Komisji Społecznej (zał. nr 2 do protokołu) oraz pismo Przewodniczącego Komisji
Społecznej skierowane do radnego Grzegorza Bryka (zał. nr 3 do protokołu).

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Naftyński, radny Grzegorz Bryk, radny Marcin
Etienne, radna Joanna Zabłocka-Łudzeń.

Głosowano w sprawie:
zmiany Uchwały Nr II/4/2018 Rady Miejskiej w Łomiankach z dnia 28 listopada 2018 roku w
sprawie ustalenia liczebności, składu osobowego oraz wyboru Przewodniczącego Komisji
Społecznej Rady Miejskiej w Łomiankach zmienionej Uchwałą Nr V/39/2019 Rady Miej skiej
w Łomiankachz dnia 24 stycznia 2019 roku oraz Uchwałą Nr XVI/126/2019 Rady Miejskiej
w Łomiankach z dnia 26 września 2019 roku,.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz Dąbrowski, Tomasz H.

Dąbrowski, Michał Naftyński, Adam Salwowski, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-
Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
PRZECIW(4)
Marcin Etienne, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Janusz Skonieczny
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Magdalena Cłapińska, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard,
Jerzy Serzysko, Krzysztof Wawer

Uchwała została podjęta.

3. emisji obligacji komunalnych Gminy Łomianki.

Pani Skarbnik Hanna Dąbrowska omówiła projekt uchwały w sprawie emisji obligacji
komunalnych Gminy Łomianki.

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały — dwa głosyza, jeden głos przeciw.

W dyskusjiwzięli udział: radna Maria Zalewska, Burmistrz Łomianek Małgorzata
Żebrowska-Piotrak, Skarbnik Hanna Dąbrowska, radny Piotr Bartoszewski, radna Joanna
Zabłocka-Łudzeń, Zastępca Burmistrza ds. technicznych Paweł Bohdziewicz, radny Cezary
Astrau.

Radny Piotr Bartoszewski zgłosił wniosek formalny dotyczący wpisania do projektu
uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Łomianki celów o których mówiła
p. Burmistrz.

Przewodnicząca (RM) Maria Pszczółkowskaogłosiła 10 minut przerwy.



Po przerwie Przewodnicząca (RM) Maria Pszczółkowska wznowiła obradysesji.
Głosowano wniosek w sprawie:
wpisania do projektu uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Łomianki
celów o których mówiła p. Burmistrz - wniosek zgłoszony przez radnego Bartoszewskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW:10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:
ZA(9)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński,
Adam Salwowski, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska
PRZECIW(10)
Magdalena Cłapińska, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec,Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Janusz Skonieczny, Krzysztof
Wawer, Agnieszka Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Tomasz Dąbrowski, Jerzy Serzysko
Wnioseknie został przyjęty.

Przewodnicząca (RM) Maria Przczółkowska przypomniała definicję ad vocem.

W dyskusji wzięli udział: radny Michał Naftyński, radna Agnieszka Zdunek, Skarbnik
Hanna Dąbrowska, radny Krzysztof Wawer.

RadnyPiotr Bartoszewski złożył wniosek formalny dotyczący zmniejszenia ilości obligacji
o połowę( do 11 mln) emisji obligacji komunalnych Gminy Łomianki.

Głosowano wniosek w sprawie:
zmniejszenia ilości obligacji o połowę( do 11 mln) emisji obligacji komunalnych Gminy
Łomianki, - na wniosek radnego Bartoszewskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW:11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:
ZA(8)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Adam Salwowski,
Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska
PRZECIW(11)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Janusz Skonieczny, Agnieszka Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Michał Naftyński, Krzysztof Wawer

Wnioseknie został przyjęty.

Głosowano w sprawie:
emisji obligacji komunalnych Gminy Łomianki,.



Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW:7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:
ZA (12)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Agnieszka Zdunek
PRZECIW (7)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Adam Salwowski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Michał Naftyński, Maciej Wroniewski

Uchwała została podjęta.

4. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomiankina lata 2020-2030,

Pani Skarbnik Hanna Dąbrowska omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2020-2030.

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały — dwa głosy za, jeden głos przeciw.

W dyskusji wzięli udział: radny Piotr Bartoszewski, Zastępca Burmistrza ds. technicznych
Paweł Bohdziewicz, radna Joanna Zabłocka-Łudzeń, radny Maciej Wroniewski, Burmistrz
Łomianek Małgorzata Żebrowska-Piotrak, radny Krzysztof Wawer, radna Maria Zalewska,
radna Agnieszka Zdunek, radny Jerzy Serzysko.

Radna Agnieszka Zdunek złożyła wniosek formalny o zmianę w projekcie uchwały zmiany
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki nalata 2020-2030: 1. przesunięcia
środkówwtabeli wykaz przedsięwzięć do WPF(zał nr 2) w punktach: 1.3.2.87 Przebudowai
modernizacja placu zabaw wrazz terenem rekreacyjno-sportowym przy ul. Akacjowej, róg
Partyzantów w Dąbrowie Leśnej - poprzez określenie limitu na rok 2020 w wysokości 1 000
000 zł na rok 2021 - Ozł. 1.3.2.32 Przebudowaul. Fabrycznej poprzez określenie limitu
wydatkównarok 2020 jako 12 745 000 złna rok 2021 200 000 zł oraz wydłużenie czasu
realizacji inwestycji do roku 2021. 1.3.2.7 Budowaobiektu sportowego dopiłki nożnej, w
tym m. in. zaplecza sanitarnego oraz trybun poprzez określenie limitu wydatków na rok 2020
jako 1 600 000 złna rok 2021 601 000 zł. 2. Wprowadzenie zmian w załączniku nr 1 projektu
uchwały oraz w objaśnieniach do WPF zgodnie ze zmianami określonymiw pkt. 1

niniejszego wniosku. 3. Określenie w objaśnieniach do WPF w punkcie 1.3.2.87 zapisu
"Wobec braku zgody ze Starostwa Powiatowego narealizację zadania, środki przeznaczone
na realizację w pierwotnej wysokościnie zostaną wydatkowane.

Głosowano w sprawie:
o zmianę w projekcie uchwały zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki
na lata 2020-2030: 1. przesunięcia środków
w

tabeli wykaz przedsięwzięć do WPF(załnr 2)
w punktach: 1.3.2.87 Przebudowa i modernizacja placu zabaw wraz z terenem rekreacyjno-
sportowym przy ul. Akacjowej, róg Partyzantów w Dąbrowie Leśnej - poprzez określenie
limitu na rok 2020 w wysokości 1 000 000zł na rok 2021 - Ozł. 1.3.2.32 Przebudowa ul.



Fabrycznej poprzez określenie limitu wydatkówna rok 2020 jako 12 745 000 zł na rok 2021
200 000 zł oraz wydłużenie czasu realizacji inwestycji do roku 2021. 1.3.2.7 Budowa obiektu
sportowegodopiłki nożnej, w tym m. in. zaplecza sanitarnego oraz trybun poprzez określenie
limitu wydatków na rok 2020 jako 1 600 000 złna rok 2021 601 000 zł. 2. Wprowadzenie
zmian w załączniku nr 1 projektu uchwały oraz w objaśnieniach do WPF zgodnie ze
zmianami określonymiw pkt. 1 niniejszego wniosku. 3. Określenie w objaśnieniach do WPF
w punkcie 1.3.2.87 zapisu "Wobec braku zgody ze Starostwa Powiatowego narealizację
zadania, środki przeznaczone na realizację w pierwotnej wysokości nie zostaną wydatkowane.
- wniosek radnej Zdunek.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW:11, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:
ZA(10)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński,
Adam Salwowski, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka
Zdunek
PRZECIW (11)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer

Wniosekniezostał przyjęty.

Radny Marcin Etienne złożył wniosek formalny o zamknięcie dyskusji. l

Głosowano wniosek w sprawie:
o zamknięcie dyskusji - przez radnego Etienne.

Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW:8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:
ZA(10)
Magdalena Cłapińska, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec ,
Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz
Skonieczny, Krzysztof Wawer
PRZECIW (8)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński, Adam
Salwowski, Maciej Wroniewski, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Grzegorz Bryk, Tomasz Dąbrowski, Joanna Zabłocka-Łudzeń

Wniosekzastał przyjęty. |

Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łomianki na lata 2020-2030.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW:7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:



ZA(11)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer
PRZECIW(7)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Adam Salwowski,
Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Michał Naftyński, Maciej Wroniewski, Agnieszka Zdunek

Uchwała została podjęta.

5. zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomianki na rok 2020.

Pani Skarbnik Hanna Dąbrowska omówiła projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale
budżetowej Gminy Łomianki.

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mateusz Krogulec poinformował, że komisja
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

W dyskusji wzięli udział: radna Maria Zalewska

Radna Agnieszka Zdunek złożyła wniosek formalny w sprawie projektu uchwały w
następującym zakresie: 1. w dziale 900 zadanie 2020/30 pt. Przebudowa i modernizacja placu
zabaw wraz z terenem rekreacyjno-sportowym przy ul. Akacjowej, róg Partyzantów q
Dąbrowie Leśnej - pozostawić kwotę 1 000 000 zł na rok 2020. 2.a Dział 600 zadanie
2016/03 Przebudowaul. Fabrycznej zmniejszyć planowe wydatki o 200 000 zł do kwoty 12
745 000 zł; b. Dział 926 zadanie 2015/22 Budowaobiektu sportowego do piłki nożnej, w tym
m in. zaplecza sanitarnego oraz trybun - zmniejszyć planowane wydatki o kwotę 600 000 do
kwoty 1 600 000zł.
Przewodnicząca (RM) Maria Pszczółkowska ogłosiła przerwę w obradach sesji.

Po przerwie:

Głosowano w sprawie:
zmianę projektu uchwały w następującym zakresie: 1. w dziale 900 zadanie 2020/30 pt.
Przebudowa i modernizacja placu zabaw wraz z terenem rekreacyjno-sportowym przy ul.
Akacjowej, róg Partyzantów q Dąbrowie Leśnej - pozostawić kwotę 1 000 000 zł na rok 2020.
2.a Dział 600 zadanie 2016/03 Przebudowaul. Fabrycznej zmniejszyć planowe wydatki o 200
000 zł do kwoty 12 745 000 zł; b. Dział 926 zadanie 2015/22 Budowa obiektu sportowego do
piłki nożnej, w tym m in. zaplecza sanitarnego oraz trybun - zmniejszyć planowane wydatki o
kwotę 600 000 do kwoty 1 600 000zł..
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński,
Adam Salwowski, Jerzy Serzysko, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria



Zalewska, Agnieszka Zdunek
PRZECIW(10)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec, Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Janusz
Skonieczny, Krzysztof Wawer

Wniosekzostał przyjęty.

Radny Jerzy Serzysko stwierdził, że się pomylił w głosowaniu i prosi o reasumpcję
głosowania. Radca prawny krótko wyjaśnił, że nie jest to możliwe, że reasumpcja głosowania
jest możliwa tylko w przypadku jeżeli mamy uzasadnione wątpliwości co do prawidłowości
wyniku głosowania, dotyczy to zazwyczaj różnego rodzaju wadliwości o charakterze
technicznym związanym z brakiem możliwości oddania ważnego głosu.

Przewodnicząca (RM) Maria Pszczółkowska ogłosiła przerwę w obradachsesji.
Po przewie:

RadnyPiotr Bartoszewski zgłosił wniosek formalny dotyczący przerwy w obradach w sesji
do dnia7lipca do godziny 18:00.

Radny Marcin Etienne zgłosił wniosek formalny dotyczący zmiany projektu uchwały w
następującym zakresie: 1. w dziale 900 zadanie 2020/30 pt. Przebudowa i modernizacja placu
zabaw wraz z terenem rekreacyjno-sportowym przy ul. Akacjowej, róg Partyzantów w
Dąbrowie Leśnej - zdjąć kwotę 800 000 zł na rok 2020 pozostawiając na tym zadaniu 200 000
zł. 2.a Dział 600 zadanie 2016/03 Przebudowaul. Fabrycznej zwiększyć planowane wydatki o
200 000 zł do kwoty 12 945 000 zł; b. Dział 926 zadanie 2015/22 Budowa obiektu
sportowegodo piłki nożnej, w tym m in. zaplecza sanitarnego oraz trybun - zwiększyć
planowane wydatki o kwotę 600 000 do kwoty 2 200 000zł.
Radca prawny wyjaśnił dlaczego odmówiono głosowania wniosku formalnego zgłoszonego
przez radnego Piotra Bartoszewskiego dotyczącego przerwy w obradach w sesji do dnia 7
lipca do godziny 18:00.

W dyskusji wzięli udział: radny Piotr Bartoszewski, radna Maria Zalewska, radca prawny.

RadnyPiotr Bartoszewski po raz kolejny zgłosił wniosek formalny dotyczący przerwy w
obradach w sesji do dnia7 lipca do godziny 18:00 i prosił o poddanie pod głosowanie.

Głosowano w sprawie:
przerwy w obradach w sesji do dnia7 lipca do godziny 18:00 - zgłoszony przez radnego
Bartoszewskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW:12, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:
ZA (9)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński,
Adam Salwowski, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska
PRZECIW (12)



Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Agnieszka Zdunek

Wnioseknie został przyjęty.

Głosowano w sprawie:
zmiany projektu uchwały w następującym zakresie: 1. w dziale 900 zadanie 2020/30 pt.
Przebudowai modernizacja placu zabaw wraz z terenem rekreacyjno-sportowym przy ul.
Akacjowej, róg Partyzantów w Dąbrowie Leśnej - zdjąć kwotę 800 000 zł na rok 2020
pozostawiając na tym zadaniu 200 000 zł. 2.a Dział 600 zadanie 2016/03 Przebudowa ul.
Fabrycznej zwiększyć planowane wydatki o 200 000 zł do kwoty 12 945 000 zł; b. Dział 926
zadanie 2015/22 Budowa obiektu sportowego do piłki nożnej, w tym m in. zaplecza
sanitarnego oraz trybun - zwiększyć planowane wydatki o kwotę 600 000 do kwoty 2 200 000
zł.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW:10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer
PRZECIW(10)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Michał Naftyński,
Adam Salwowski, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka
Zdunek

Wniosekzostał przyjęty.

Głosowano w sprawie:
zmian w uchwale budżetowej Gminy Łomiankina rok 2020,.

Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 8, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:0
Wyniki imienne:
ZA(11)
Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater,
Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy
Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer
PRZECIW (8)
Cezary Astrau, Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Tomasz H. Dąbrowski, Maciej
Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Maria Zalewska, Agnieszka Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Michał Naftyński, Adam Salwowski

Uchwała została podjęta.



6. przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Łomiankiza 2019 rok.

Przewodniczący Komisji Społecznej Marcin Ftienne poinformował, że komisja pozytywnie
zaopiniowała powyższy projekt uchwały.

Obrady sesji opuścili radni: Maria Zalewska, Tomasz Henryk Dąbrowski, Adam Salwowski.

Głosowano w sprawie:
przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej Gminy Łomiankiza 2019 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA(18)
Cezary Astrau,Piotr Bartoszewski, Grzegorz Bryk, Magdalena Cłapińska, Tomasz
Dąbrowski, Marcin Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz
Lenard, Michał Naftyński, Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy Serzysko,
Janusz Skonieczny, Krzysztof Wawer, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń,
Agnieszka Zdunek
NIEOBECNI(3)
Tomasz H. Dąbrowski, Adam Salwowski, Maria Zalewska

Uchwała została podjęta.

II. Stanowisko Rady Miejskiej w Łomiankach w sprawie interpretacji planów miejscowych
w zakresie wielkości działek budowlanych w stosunku do liczby budynków.

Radny Janusz Skonieczny omówił stanowisko Rady Miejskiej w Łomiankach w sprawie
interpretacji planów miejscowych w zakresie wielkości działek budowlanych w stosunku do
liczby budynków.

Głosowano w sprawie:
Stanowisko Rady Miejskiej w Łomiankach w sprawie interpretacji planów miejscowych w
zakresie wielkości działek budowlanych w stosunku do liczby budynków.

Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU:0, NIEOBECNI:3
Wyniki imienne:
ZA (17)
Cezary Astrau,Piotr Bartoszewski, Magdalena Cłapińska, Tomasz Dąbrowski, Marcin
Etienne, Agnieszka Gawron-Smater, Mateusz Krogulec , Grzegorz Lenard, Michał Naftyński,
Mariola Niecikowska, Maria Pszczółkowska, Jerzy Serzysko, Janusz Skonieczny, Krzysztof
Wawer, Maciej Wroniewski, Joanna Zabłocka-Łudzeń, Agnieszka Zdunek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Grzegorz Bryk
NIEOBECNI(3)
Tomasz H. Dąbrowski, Adam Salwowski, Maria Zalewska



Stanowisko został przyjęte.

Przewodnicząca (RM) Maria Pszczółkowska zamknęła obrady XXVsesji Rady Miejskiej w
Łomiankach o godzinie 23:38

IV. Zamknięcie obradsesji.

Rady Miejska w Łomiankach
Maria Pśzczółkowska

Przygotował(a): Magdalena Kowalska

Protokół przygotowano za pomocą programuSesji dostępniej na stronie: https://esesja.tv/transmisje_z_obrad/1821/rada-miejska-w-
lomiankach.htm.
Protokoły z sesji Rady Miejskiej w Łomiankach oraz uchwały, stanowiskai aktualne składy komisji Rady Miejskiej dostępne są w
serwisie internetowym Urzędu Miejskiego www.lomianki.pl, w Biuletynie Informacji Publicznej www.bip.lomianki.pl oraz w Biurze Rady
(ul. Warszawska 115, tel. 22 768 63 41)


